
 

 

Närvarande.   Protokoll 

Susanne Svensson Ordförande 

Guillermo Pena  Styrelsemöte 2020-09-17 

Martti Huttunen   Bergsjöplatåns samfällighetsförening 

Birgitta Lindhe 

Monica Mattsson 

Robert Gillo 

Willy Kiela 

 

 

 

1. Föregående mötes protokoll. 

    Föregående mötes protokoll gicks igenom utan anmärkning. 

 

2. Årsstämman. 

    Styrelsen diskuterade årsstämman, och tackar de som var närvarande. 

  

3. Val av protokolljusterare under valperioden. 
    Birgitta Lindhe valdes till protokolljusterare under valperioden. 

 

4. Konstituering av styrelsen och firmatecknare. 

Martti Huttunen, valdes till kassaförvaltare under valperioden. Martti Huttunen, 

kassaförvaltare har rätt att teckna föreningens konton.  

    Guillermo Pena, valdes till vice ordförande under valperioden. 

    Monica Mattsson, valdes till sekreterare under valperioden. 

    Till firmatecknare var för sig, men vid ingående av avtal, två gemensamt, valdes Susanne    

    Svensson ordförande och Martti Huttunen, kassaförvaltare.   

     

5. Fördelning av styrelsens arvoden.  

    Ärendet bordlades till nästa styrelsemöte.  

 

6. Anmälan till föreningsregistret.  

    Monica Mattsson fick i uppdrag att anmäla till föreningsregistret. 

 

7. Städhelgen. 
    Styrelsen diskuterade städhelgen 24 oktober 2020. 

    Susanne Svensson fick i uppdrag att skriva ett informationsblad inför städhelgen.  

    Martti Huttunen fick i uppdrag att beställa en container. 

    Enligt rådande situation, kommer ingen korv/bröd att delas ut.  

      

8. Ekonomi. 

    Martti Huttunen redogjorde för föreningens ekonomi. 

 

9. Trädgårdsavfall och grillning. 

    Trädgårdsavfall får absolut inte slängas i vårt närområde, och när det gäller grillning i                                                                                         

     närheten av våra fastigheter, måste man vara försiktig, och ta hänsyn till berörda  

     grannar. 

 



 

10. Mailadresser    

                       Då en del handlingar skickas ut via mail, vore det bra om ni kontaktar Martti Huttunen för    

.                      att lämna er mailadress. 

 

              11. Flaggstång. 

                    Flaggstången är nu reparerad, har fått ny knopp och lina. Willy Kiela har åtagit sig att  

     hissa/hala flaggan. 

    

12. Nästa styrelsemöte.           

      Nästa styrelsemöte är 2020-10-14 klockan 19.00 i lokalen. 

 

 

 

 Vid protokollet            Justeras     Ordförande 

 

 Monica Mattsson                         Birgitta  Lindhe                                 Susanne Svensson 


